
Referat Fau 06.11.2023 

  

Tilstedet: Rektor, Hege, Kine, Therese, Ingrid, Adisa, Kariann, Lena, Hilde. 

Referat: Christopher 

Rektor legger frem informasjon om bygningsmassen. 

- Det er tatt målinger 

- Vinduet er satt i bestillingen 

- Det er fremgang, men det går ikke så fort. 

- Inngangspartiet: Det skal byttes ut bord, og det er derfor det står mye "greier" der.  

Skolen har "arvet" mye fra andre skoler. Derfor er det en del utskiftning av utstyr. Det blir ikke likt i alle 

klasserom, men innad i rommene blir det likt. Det begynner å bli fint i klasserommene møbelmessig.  

Det er bestilt inn maling og det skal lages sittegrupper. Det skal komme bilder på veggene.  

Innlegg SFO 

Det er 5 damer som jobber der i dag. Det er ikke 5 voksne til stedet som går vakter. Det opplyses at det 

er utfordrende.  

Det er utfordrende med telefoner og meldinger i løpet av dagen. Dette kommer det mer info om på 

skolens hjemmesider.  

Det opplyses som krevende at det ringes inn og et barn skal sendes til et gitt klokkeslett. Dette fører til 

at den voksne må forlate gruppen og sende barnet. 

Foreldrene skal i utgangspunktet kun kontaktes hvis det er noe spesielt. Beskjeder skal inn for 13.15.  

 

Det jobbes med en årsplan. Her vil det komme info om hva som skjer ved oppstart, jul, påske osv. Den vil 

ikke gå i detalj uke for uke.  

 

Det kommer grupper som barna kan melde seg på. Det er ikke helt klart hvem som skal kunne melde seg 

på hva.  

 

Det kommer "kino" i gymsalen i SFO regi  

 

Det har vært snakk om kulturskoletilbud i SFO tiden, men dette fører til kostnader for foresatte. SFO har 

derfor meldt pass til dette. SFO har meldt seg på noe som heter kulturkarusellen.  

Det jobbes hele tiden med at barna skal ha et tilbud. SFO er fritidstilbud og det ikke et krav at barna skal 

gjøre en gitt aktivitet. 

Lekegrupper : Det vil komme muligheter for dette 2 ganger i uken. Det er tanken at dette skal komme 



over nyåret.  

Informasjonen fra SFO kommer i eget skriv til foreldre/legges ut på skolens nettsider 

Hjelteryggen skole har et sammarbeid med NLA. 

Det er et sammarbeid som heter "uteskole".  

Det jobbes med å sette opp en lavo eller grillhytte. I uke 6,7,8 og 10.  Da kommer det studenter fra NLA 

som skal sette dette opp.  

Skolen henter inn sammarbeidspartnere og skal forhøre seg med velforeningen. Dette kan komme til 

gode for alle på Hjelteryggen. Blir det grillhytte vil denne bli låst av, men mulighet for å "låne" nøkkel 

eller få kode til låsen.  

Lena tar kontakt med velforeningen for å høre om det kan komme noe støtte.  

 

Bemanningen ute.  

Rektor opplyser at det er tilstrekkelig med voksne ute. Ofte opplever barna at de ordner opp selv før de 

leter etter en voksen. De løper ofte inn på skolen i stedet for å se etter en voksen ute.  

 

Su møte  

Det er enda ikke kalt inn til dette møtet. Det kommer nye representanter fra politisk hold, og det vil 

derfor være hensiktsmessig å vente. Det skal være valg 8.11.  

Det kalles inn etter dette. Rektor opplyser at det kan være noen studenter med på dette møtet.  

Hull ute 

Det har kommet inn en bekymringsmelding fra en mor. Dette står på listen til skolen og det vil bli tatt.  

Stoler i 7 klasse  

Er disse tilpasset 7 klassinger? De er meget små i selve setet. Noen er litt større men de oppleves som 

små.  

 - Dette skal tas tak i og tilpasses barnet som skal sitte på stolen. Dette har eller vil bli tatt tak i.  

Rektor og leder for SFO takker pent for seg og møtet forsetter med kun FAU.  

Sammarbeid mellom FAU og skolen  

Lena legger frem informasjon om møte med rektor. Det har blitt diskutert saksgang mellom FAU og 

skolen. Etter et FAU møte vil det være et møte mellom FAU leder og rektor. Der blir referatet gått 

igjennom og godkjennes. Deretter vil dette bli lagt dette ut på skolens hjemmesider og internt i FAU.  

Det bør være et møte når FAU bytter leder. Her stiller gammel og ny leder samt rektor for å kunne jobbe 

best mulig med veien videre.  

FAU ønsker å høre litt fra skolen om hvordan utbedringer av bygning og eiendomassen fungerer. Det er 

full forståelse for at enkelte ting tar tid. Små ting som hull i bakken og lignende bør vel kunne utbedres 



uten at det involveres alt for mange parter? Har skolen egen vaktmester som kunne tatt dette?  

Hvilke saker skal løftes for FAU og videre til rektor? 

Opplever foreldre noe som de lurer på eller trenger hjelp til ønskes det at det skal tas med kontaktlærer. 

Dersom dette er gjort men det ikke fungerer, løftes saken for FAU og videre med skolen.  

Ønsket saksgang: 

1. Sak tas opp med klassekontakter, som skal stille spørsmål om det er tatt opp med kontaktlærer/skole 

2. Om det gjentatte ganger er tatt opp med skole uten resultat, skal FAU vurdere om det er noe som skal 

løftes opp, da vil vi med tett dialog med rektor, prøve å finne gode løsninger sammen.  

3. FAU skal følge opp saken til vi kan si den avsluttes.  

 

FAU og skolen ønsker at sakene skal ferdigstilles.  

Sak tas opp - tiltak/gjennomføring/endring/avslag - avsluttes.  

FAU skal jobbe videre med at vi får opp hjemmesidene slik at FAU sitt arbeid kommer frem. Dette jobbes 

det med og vil komme.  

På hjemmesiden skal det ligge referater, info om hva FAU jobber med og hvem som er i FAU i det 

gjeldene skoleåret - samt kontaktinformasjon til FAU-rep.  

Lena har vært inne på FAU rommet. Her er det mye tomme kasser, men ikke mye premier. 17.mai 

komiteèn har enda ikke hatt sitt første møte. Lena sier at det skal ryddes der inne, dette melder Hege 

seg til å få til.  Det kommer "streng" beskjed til de som har ansvar for elevkveldene at ting skal tilbake på 

plass etter kvelden. Det må lages en oversikt over hva som skal hvor.  

 

Elevkveld :  

Det er ikke tillat å benytte seg av elevkvelden. Denne skal ligge i jakkelommen. Dersom det er barn som 

benytter denne tar vi telefonen inn. Denne får de tilbake når kvelden er ferdig. Her gis det ingen 

advarsler.  

FAU legger dette ut på klassenes FB sider.  

Nåværende 7.klasser A og B. De trenger ikke 3 vakter fra hver klasse. Det er blitt enig om 4 totalt for 

7.klasse.  

Eventuelt  

17.mai  - Hva er grunnlaget for at det ikke er klassevis ansvar for 17.mai?  

grunnen til at det er blitt en egen komitè er at fau slet med bemanningen når 17.mai komitèen var en 

del av denne 

Velforeningen har fått 100.000 kroner til ballbinge. De har også fått en større sum til lekeplass. Det er 

her midlene er tiltenkt. Det er også vurdert at det skal komme et tilbud til eldre barn.  

 

I utlandet har ballbingene blitt bare "gjerdet" inn. Dette vil være kostnadseffektivt i stedet for en 



ballbinge i «lukket materiale».  

Neste møte er 04.12 

 

 

 


